
Mondelinge vragen voor Vragenuur PS 16 december 2019
Fractie ChristenUnie inzake Sinterkoelers bij Tata Steel.

(Indien de actualiteit over hetzelfde onderwerp wordt behandeld, 
komen deze vragen daar aan de orde, agendapunt 2c)

De fractie van de ChristenUnie wil graag met GS in gesprek over naar aanleiding van de situatie 
met de sinterkoelers bij TATA steel. Mocht de ingediende actualiteit besproken worden dan kan 
dat uiteraard daar. Wanneer de actualiteit niet doorgaan dan zouden wij graag de volgende 
mondelinge vragen willen stellen tijdens de rondvraag.

 Hoe waardeert GS de samenwerking met de controlerende instanties (omgevingsdienst) 
rondom de toezicht en handhaving van de vergunningen van TATA Steel?

o Welke verwachtingen heeft GS van die samenwerking?
o Maken de instanties die verwachtingen waar?

 Hebben de instanties voldoende expertise en capaciteit om de benodigde controles uit te 
voeren?

 Heeft GS aanwijzingen dat er bij andere fabrieken van TATA Steel of bij andere bedrijven 
in de provincie ook situaties zijn waarbij het niet duidelijk is of aan de milieuvergunning 
wordt voldaan? 

 Wat is de uitkomst van het overleg met de omgevingsdienst over het mogelijk ontbreken 
van wNb-vergunningen van niet-agrarische bedrijven? (toezegging gedeputeerde 
Rommel, cie NLG 24-11-2019)


